

Double Major , Great Future! 😊

申請雙主修，成就你的未來!

時間: 每學期選課期間內

When to apply: Course selection period in each semester

對象: 四年制學生自二年級起，及二年制學生自三年級第二學期起，至應屆畢業年級第一學期止(不包括延長修業年限)，得申請修讀其他學系為雙主修。

Who can apply: Undergraduate students **except** those who are

1. in their first semester first year (Two-year program).
2. in their first year (Four-year program).
3. in their last semester last year(All).

核准雙主修之條件為：

Qualifications:

1. 前一學期之學業平均成績達七十五分或學業等第積分平均 (GPA) 達 2.92 以上者以上。
Average academic grades over 75 or GPA 2.92 in your last semester.
2. 或其前一學期學業平均成績名次在該班學生人數百分之二十以內。
Average academic grades ranking top 20% of your class.

輔系相關要點：

Summary for Double Major regulations:

1. 各系作為他系之雙主修時，應就該系專業必修科目中選修至少四十學分作為雙主修課程。
Departments offer minors to one another and should assign at least 40 compulsory credits for Double Major study courses.
2. 學生修讀雙主修課程應於每學期選課時與主系課程同時選修。
The selection of Double Major courses will be the same as that of the major courses. Students must complete the addition or dropping of courses by the deadline of each semester.
3. 學生所修雙主修學分應在主系規定最低畢業學分數以外加修，其雙主修課程視為學生之選修科目，受學則學期限修學分數之限制。
In addition to completing all required courses and receiving the minimum credits for graduation of the major, students may take a Double Major and the course of Double Major is the same as the optional course under the semester credit limit of STUT regulation.
4. 修滿雙主修規定之科目與學分成績及格者，其畢業生名冊、歷年成績表及學位證書應加註雙主修系所名稱。
The name of the Double Major will be listed in the graduate list, transcript and degree certificate of students if they have completed all required courses and received the required credits of the Double Major upon graduation.

如何申請：請於選課系統中直接申請

How to apply? Log in the course selection and grade inquiry system and apply online

若對雙主修關規定有疑義，請向註冊組查詢；聯絡電話：06-2533131 轉 2101-2104。

If you have any query questions on the **Double Major** application, please contact the registration division at Tel: 06-2533131 ext 2101-2104